
BRM.0002.1.2024 

P R O T O K Ó Ł NR I/2024 

z I Sesji Rady Miasta Sanoka 

IX kadencji, która odbyła się w dniu 07.05.2024 r. od godz. 16:00 

do godz. 17:30 w Sali Herbowej tut. Urzędu Miasta 

pod przewodnictwem radnej Pani Henryki Tymoczko oraz Przewodniczącego Rady Miasta 

Sanoka Pana Sławomira Miklicza. 

 

 

Wypowiedzi radnych oraz wszystkich osób uczestniczących w sesji wygenerowane zostały 

przez platformę editor.beey.io służąca do automatycznej transkrypcji tekstu. 

 

Na ogólną liczbę 20 Radnych w I Sesji Rady Miasta Sanoka IX kadencji udział wzięło 

wg listy obecności 20 Radnych. 

 

1. Jerzy Domaradzki  

2. Maciej Drwięga  

3. Konrad Kawa 

4. Bogusław Kmieć 

5. Wanda Kot 

6. Agnieszka Kornecka – Mitadis  

7. Adam Kornecki  

8. Grzegorz Kozak  

9. Dawid Lewandowski  

10. Łukasz Łagożny  

11. Sławomir Miklicz  

12. Grzegorz Nogaj  

13. Grzegorz Pasztyła 

14. Robert Płaziak  

15. Łukasz Radożycki  

16. Andrzej Romaniak  

17. Ewa Sieradzka  

18. Anna Szpiech  

19. Henryka Tymoczko  

20. Krzysztof Wronkowicz  

 

 

Przewodniczący Zarządów Rad Dzielnic obecni na XCIV Sesji Rady Miasta Sanoka VIII 

kadencji. 

1. Hipner Jolanta - Rada Dzielnicy Zatorze 

2. Małek Bogusława - Rada Dzielnicy Posada 

3. Kornecki Józef - Rada Dzielnicy Dąbrówka 

4. Kozak Grzegorz - Rada Dzielnicy Olchowce 

5. Osękowski Marian - Rada Dzielnicy Wójtostwo 

6. Wachel Tomasz - Rada Dzielnicy Błonie 

7. Szul Krzysztof – Rada Dzielnicy Śródmieście  



 

Ponadto w I Sesji Rady Miasta Sanoka udział wzięli: Burmistrz Miasta Pan Tomasz 

Matuszewski, Zastępca Burmistrza Pani Jowita Nazarkiewicz, Zastępca Burmistrza Pan Artur 

Kondrat, Skarbnik Miasta Pani Ewa Zamaria, Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej 

Pani Halina Czyżydło, Członek Miejskiej Komisji Wyborczej Pan Andrzej Siwiec. 

 

.  

 

 

Porządek obrad: 

1. Wydanie zaświadczeń o wyborze  przez terytorialną komisję wyborczą. 

2. Złożenie ślubowania przez  radnych. 

3. Wybór Przewodniczącego Rady. 

4. Złożenie ślubowania przez Burmistrza. 

 

Ad. 1 

Prowadzenie pierwszej sesji nowo wybranej Rady do czasu wyboru Przewodniczącego Rady 

Miasta objęła najstarsza wiekiem Radna elekt Pani Henryka Tymoczko. Otwierając I Sesję 

nowo wybranej Rady Miasta Sanoka przywitała radnych elektów, Pana Burmistrza elekta 

Tomasza Matuszewskiego, Zastępcę Burmistrza ds. Społecznych Panią Jowitę Nazarkiewicz, 

Zastępcę Burmistrza ds. Rozwoju Pana Artura Kondrata, Przewodniczących Zarządów Rad 

Dzielnic oraz zaproszonych gości. O zabranie głosu i wręczenie zaświadczeń poproszona 

została Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Pani Halina Czyżydło. 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej wraz z Członkiem Komisji  

Panem Andrzejem Siwcem wręczyli zaświadczenia gratulując wyboru na funkcję Radnego.  

Ad.2 

Prowadząca I sesję Radna Pani Henryka Tymoczko poinformowała, że zgodnie z art. 23a 

ustawy o samorządzie gminnym warunkiem koniecznym do objęcia mandatu radnego jest 

złożenie ślubowania. Zgodnie z przyjętą praktyką Pani Radna odczytała treść roty. „Wierny 

konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców”. Pani Radna poinformowała, że będzie odczytywać każdego radnego z osobna 

a radny odpowiada ślubuję i może dodać, tak mi dopomóż Bóg.  

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Pan Radny Drwięga Maciej. 



Maciej Drwięga (Radny) 

Ślubuję. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Pan, Radny Kawa Konrad. 

Konrad Kawa (Radny) 

Ślubuję.  

Henryka Tymoczko (Radna) 

Pan Radny Kmieć Bogusław. 

Bogusław Kmieć (Radny) 

Ślubuję. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Pani Radna Kot Wanda. 

Wanda Kot (Radna) 

Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Pani Radna Kordela Mitalis, Agnieszka Kornecka - Mitadis Agnieszka. 

Agnieszka Kornecka - Mitadis (Radna) 

Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.  

Henryka Tymoczko (Radna) 

Pan Radny Kornecki, Adam. 

Adam Kornecki (Radny) 

Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Pan Radny Kozak, Grzegorz. 

 



Grzegorz Kozak (Radny) 

Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.  

Henryka Tymoczko (Radna) 

Pan Radny Lewandowski Dawid. 

Dawid Lewandowski (Radny) 

Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Pan Radny Łagożny Łukasz. 

Łukasz Łagożny (Radny) 

Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Pan Radny Miklicz Sławomir. 

Sławomir Miklicz (Radny) 

Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Pan Radny Nogaj Grzegorz. 

Grzegorz Nogaj (Radny) 

Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Pan Radny Pasztyła Grzegorz. 

Grzegorz Pasztyła (Radny) 

Ślubuję. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Pan Radny Płaziak Robert 

 



Robert Płaziak (Radny) 

Ślubuję. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Pan Radny Radożycki Łukasz. 

Łukasz Łagożny (Radny) 

Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Pan Radny Romaniak Andrzej. 

Andrzej Romaniak (Radny) 

Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Pani Radna Sieradzka Ewa. 

Ewa Sieradzka (Radna) 

Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Pani Radna Szpiech Anna. 

Anna Szpiech (Radna) 

Ślubuję. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Pani radna Henryka Tymoczko. Ślubuję. Tak mi dopomóż, Bóg. 

Pan Radny Wronowicz Krzysztof. 

Krzysztof Wronkowicz (Radny) 

Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.  

Henryka Tymoczko (Radna) 

 



Bardzo dziękuję. Wszyscy radni złożyli ślubowanie. Gratuluję wyboru do Rady Miasta Sanoka 

życzę Państwu i sobie przede wszystkim zdrowia, siły i mocy Bożej opieki Świętego patrona 

Michała Archanioła zaraz państwu pokaże gdzie jest tutaj na Sali Herbowej wizerunek  

i drugiego patrona Świętego Zygmunta Gorazdowskiego, życzymy sobie wzajemnie owocnej, 

pięknej, mądrej służby dla naszego miasta i dla mieszkańców naszego miasta, abyśmy byli dla 

nich bardzo, bardzo pomocni. Jak powiedziałam Państwo niektórzy nie wiecie. Zwróćcie uwagę 

na wizerunek herbu nad Panem Burmistrzem jest herb miasta Sanoka, w jednym elemencie jest 

umieszczony wizerunek Świętego Michała Archanioła, który jest patronem naszego miasta od 

początku trwania a my trwamy nie 9 lat a nie 90, ale 900 lat, a drugim patronem od 2008 roku 

jest Święty ks. Zygmunt Gorazdowski, który urodził się na wójtostwie. Przechodzimy do 

punktu trzeciego naszej sesji. Wybór przewodniczącego rady zgodnie z § 43 regulaminu Rady 

Miasta Sanoka, który jest załącznikiem do statutu Rady Miasta Sanoka. Formą wyboru 

przewodniczącego rady jest głosowanie tajne, przeprowadzone za pomocą kart do głosowania 

przewodniczącego rady, wybiera się bezwzględną większością głosów. W związku  

z głosowaniem tajnym bardzo proszę o zgłaszanie kandydatów na członków komisji 

skrutacyjnej, proponuję aby komisja liczyła 3 osoby wg regulaminu jest to od jedna do trzech 

osób. Członkami komisji skrutacyjnej nie mogą być osoby, której kandydują na funkcję 

przewodniczącego rady. Bardzo proszę o podawanie kandydatów. Proszę Sławuś wiesz, że cię 

kocham. Też o tym to taka właśnie śpiewka pani Henii to jest zawsze, a Sławka znam to tak 

pokrywacie, bo ja jestem szalona Bogiem i człowiekiem, Państwo nowi Radni już zaprzysiężeni 

będziecie mnie poznawać, a siedzę na przeciw was dlatego myślę, że będziemy bardzo, bardzo 

się szanować i kochać. Bardzo cię proszę Sławuś udzielam ci głosu. 

Pan Radny Sławomir Miklicz zgłosił Pana Radnego Krzysztofa Wronkowicza do komisji 

skrutacyjnej. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Czy pan Krzysztof Wronkowicz wyraża zgodę? 

Krzysztof Wronkowicz (Radny) 

Tak, wyrażam zgodę. 

Pan Radny Maciej Drwięga zgłosił do pracy w komisji skrutacyjnej Panią Agnieszkę Kornecką 

- Mitadis. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Zapytuję pani Agnieszki czy wyraża zgodę? 

Agnieszka Kornecka - Mitadis (Radna) 

Tak, wyrażam zgodę. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Dziękuję. I jeszcze jedna kandydatura bardzo proszę. 



Nie ma nic na siłę. Będzie Pani i Pan. Nie widzę więcej zgłoszeń, wobec tego zamykam listę 

zgłoszonych kandydatów. Nie i wg regulaminu jest od jednej do trzech. Czyli będzie dwie nie 

ma problemu. Powtórzę jeszcze raz, nie widzę więcej zgłoszeń, wobec tego zamykam listę 

zgłoszonych kandydatów. Ogłaszam krótką przerwę techniczną, by przygotować głosowanie 

nad składem komisji. Czyli tak już Anetka mi tutaj mówi, że informatycy już włożyli i w pamięć 

komputerów i głosujemy nad zaakceptowaniem za, przeciw lub wstrzymuję się, czyli ogłaszam 

głosowanie. Czyli tak tutaj mi podpowiadają moi przyjaciele, że jednogłośnie Pani Agnieszka 

i Pan Krzysztof zostali wybrani na jakby ekipę komisji skrutacyjnej. Bardzo proszę was abyście 

się ukonstytuowali i wybrali spośród siebie czyli dwóch osób przewodniczącą lub 

przewodniczącego i przedstawili nam tak aby głosowania i ogłaszam 10 minut przerwy. 

Dziękuję, wznawiamy obrady sesji po przerwie. 

Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego Rady Miasta. 

Ja Henryka Tymoczko zgłaszam na kandydata Pana Grzegorza Kozaka. Ukończył studia 

wyższe socjologiczne, specjalność socjologia samorządowa oraz wiele innych studiów 

podyplomowych. Od 2000 roku pracuje w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Sanoku, 

a od 2015 roku pełni funkcję dyrektora centrum, od 13 lat pracuje społecznie w Radzie 

Dzielnicy Olchowce, od 5 lat 5,5 lat pełnił funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Sanoka 

i siedział właśnie w tym miejscu. W wyborach samorządowych przeprowadzonych w 2024 

roku uzyskał najwyższy wynik spośród wszystkich radnych zasiadających w Radzie Miasta. 

Uważam, że Pan Grzegorz Kozak jest bardzo dobrym kandydatem aby piastować funkcję 

Przewodniczącego Rady Miasta. Bardzo proszę o zgłaszanie kolejnych kandydatów na 

Przewodniczącego Rady Miasta Sanoka. Nie, bo siedzimy przecież nawet przeciw siebie. 

Udzielam głosu Panu Radnemu Konradowi Kawie. Bardzo proszę. 

Konrad Kawa (Radny) 

Szanowna Pani Przewodnicząca, wysoka Rado, Szanowni Państwo burmistrzowie, w imieniu 

grupy radnych zgłaszam Sławomira Miklicza na funkcję Przewodniczącego Rady Miasta 

Sanoka. Sławomir Miklicz ma 49 lat, od urodzenia mieszka w Sanoku, jest żonaty, ma dwóch 

synów Mateusza i Kacpra w Sanoku, ukończył szkołę podstawową oraz I Liceum 

Ogólnokształcące. W 2001 roku uzyskał tytuł magistra na wydziale prawa Uniwersytetu Marii 

Skłodowskiej Curie w Lublinie, ukończył również studia podyplomowe z wiedzy o Unii 

Europejskiej na wydziale Nauk Politycznych i Stosunków Międzynarodowych Uniwersytetu 

Jagiellońskiego z zarządzania w przemyśle naftowym i gazowniczym na Akademii Górniczo 

Hutniczej w Krakowie oraz z logistyki i transportu drogowego na Politechnice Krakowskiej. 

W latach 2002 2006 był radnym miasta Sanoka, w roku 2006 uzyskał po raz pierwszy mandat 

radnego sejmiku województwa podkarpackiego. W 2010 roku uzyskał reelekcję następnie 

został powołany przez sejmik na wicemarszałka województwa podkarpackiego. Bezpośrednio 

nadzorował departament zdrowia, geodezji, społeczeństwa informacyjnego oraz departament 

nadzoru właścicielskiego. Pełnił również funkcję Przewodniczącego Sejmiku Województwa 

Podkarpackiego. W kolejnych wyborach ponownie uzyskał mandat radnego piątej kadencji 

sejmiku województwa. W 2018 roku postanowił ubiegać się o mandat radnego naszego miasta 

i uzyskał najwyższy wynik wyborczy w swoim okręgu wyborczym, to jest wójtostwo, 

obejmując funkcję radnego na kadencję 2018 - 2024. W kwietniu br uzyskał po raz kolejny 

mandat radnego miasta Sanoka ponownie uzyskuje najwyższy wynik w okręgu wyborczym, 

dodatkowo startując w wyborach na burmistrza z najlepszym wynikiem przed do drugiej tury, 

w której uzyskał blisko 50% poparcia wśród głosujących sanoczan. W swojej pracy społecznej 

pełnił wiele funkcji pracując na rzecz lokalnej społeczności, był wiceprzewodniczącym 



konwentu Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej w Sanoku, dzisiaj Uczelni Państwowej, 

członkiem Rady Muzealnej Muzeum Podkarpackiego w Krośnie oraz Muzeum Historycznego 

w Sanoku. W latach 2011 - 2013 pełnił funkcję Przewodniczącego Rady Podkarpackiego Parku 

Naukowo Technologicznego. Jego doświadczenie samorządowe oraz sprawowane funkcje 

predysponują go do pełnienia funkcji Przewodniczącego Rady Miasta Sanoka bieżącej 

kadencji. Bardzo dziękuję. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Dziękuję panu Konradowi. I czekam na kolejne zgłoszenia kandydatów. 

Nie widzę więcej zgłoszeń, więc zamykam listę kandydatów na Przewodniczącego Rady 

Miasta i pytam, czy pan Grzegorz Kozak wyraża zgodę? 

Grzegorz Kozak (Radny) 

Tak, wyrażam. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Dziękuję i pytam, czy pan Sławomir Miklicz wyraża zgodę? 

Sławomir Miklicz (Radny) 

Tak, wyrażam. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Dziękuję. Bardzo proszę komisję skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania i sposobu 

głosowania regulaminu. Ogłaszam krótką przerwę, dziękuję. 

Agnieszka Kornecka - Mitadis (Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej) 

Pani Przewodnicząca wysoka Rado. Członkowie komisji skrutacyjnej wcześniej 

ukonstytuowali się. Przewodniczącym komisji skrutacyjnej zostałam ja Agnieszka Kornecka - 

Mitadis. Przedstawię Państwu, jak będziemy głosować. Na karcie do głosowania znajdują się 

dwa nazwiska kandydatów na przewodniczącego Rady Miasta Sanoka, Pana Grzegorza Kozaka 

i Pana Sławomira Miklicza. Aby głos był ważny, musimy wskazać jedną z tych osób. Do 

wyboru są trzy możliwości za, przeciw, wstrzymujący się. Ja wg listy obecności będę 

odczytywała po kolei Państwa Radnych. Dobrze ja powiem Pan Krzysztof będzie rozdawał 

karty do głosowania, tam jest parawanik, można zagłosować i po kolei wrzucać karty do urny. 

Urna jest pusta. Bardzo proszę o odebranie karty Pana Jerzego Domaradzkiego. 

Kolejno Pana Macieja Drwięge. 

Pana Konrada Kawę. 

Pana Bogusława Kmiecia. 

Panią Wandę Kot. 



Agnieszka Kornecka - Mitadis. 

Pan Adam Kornecki. 

Pan Grzegorz Kozak. 

Pan Dawid Lewandowski. 

Pan Łukasz Łagożny. 

Pan Sławomir Miklicz. 

Pan Grzegorz Nogaj. 

Pan Grzegorz Pasztyła. 

Pan Robert Płaziak. 

Pan Łukasz Radożycki. 

Pan Andrzej Romaniak. 

Pani Ewa Sieradzka. 

Pani Anna Szpiech. 

Pani Henryka Tymoczko. 

I Pan Krzysztof Wronkowicz. 

Dziękuję Państwu za oddanie głosów. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Bardzo dziękuję wszystkim Radnym za oddanie głosu, bardzo proszę komisję skrutacyjną  

o przeliczenie głosów, podania wyników głosowania i przedstawienia protokołu  

z przeprowadzonego głosowania. Ogłaszam 10 minut przerwy. Dziękuję, ja mam taką 

informację dla nowych Radnych nie wolno rozpocząć żadnych obrad kiedy prezydium nie ma 

burmistrza głównego czy zastępców, bo czasami burmistrz jest na delegacji, także pamiętajcie 

zawsze ale też jak będziecie uczestnikami komisji, komisji roboczych to też nie wolno 

rozpocząć komisji obrad wieczorowych bo na wieczorem się spotykamy kiedy nie ma właśnie 

zawsze są zastępcy burmistrza, nie wolno to trzeba bardzo pilnować właśnie tej kwestii. Po 

przerwie wznawiamy obrady oddaje głos Agnieszce Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej. 

Bardzo proszę. 

 

 

 



Agnieszka Kornecka - Mitadis (Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej) 

Dziękuję, Pani Przewodnicząca, wysoka Rado, Państwo burmistrzowie. 

Protokół komisji skrutacyjnej wybranej na pierwszej sesji Rady Miasta Sanoka w dniu 7 maja 

2024 roku dla przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Sanoka komisja 

skrutacyjna w składzie Agnieszka Kornecka mitasis Przewodnicząca komisji, Krzysztof 

Wronkowicz, członek komisji, stwierdza, co następuje na ogólną liczbę 21 radnych 

ustawowego składu rady w sesji udział wzięło wg listy obecności 20 w głosowaniu udział 

wzięło 20 radnych, głosów ważnych, oddano 17 głosów nieważnych 3. Zgłoszeni kandydaci na 

Przewodniczącego Rady Miasta Sanoka otrzymali następującą liczbę głosów. Pan Kozak 

Grzegorz otrzymał 6 głosów za pan Miklicz Sławomir otrzymał 11 głosów za komisja 

skrutacyjna stwierdza, że Pan Miklicz Sławomir otrzymał wymaganą bezwzględną większość 

głosów i został wybrany na Przewodniczącego Rady Miasta Sanoka. W podpisie członkowie 

komisji Mitadisi Agnieszka, Krzysztof Wronkowicz. Dziękuję. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Szanowni Państwo odczytuję uchwałę Rady Miasta. Uchwała Rady Miasta numer I z dnia 

7 maja 2024 roku w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Sanoka na podstawie art. 

19 ust 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym to jest Dz.U. Z 2024 roku  

z późn. zm. w pozycji 609, Rada Miasta Sanoka uchwala co następuje stwierdza się wybór 

radnego Pana Sławomira Miklicza na Przewodniczącego Rady Miasta Sanoka, protokół komisji 

skrutacyjnej z wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Sanoka stanowi załącznik do niniejszej 

uchwały. Uchwała wchodzi z dniem przyjęcia. Bardzo gratuluję obydwu Panom Panu 

Grzegorzowi Kozakowi i Panu Mikliczowi Sławomirowi za odwagę do kandydowania na 

funkcję Przewodniczącego. Zwracam się teraz do nowo wybranego Przewodniczącego Rady 

Miasta Pana Sławomira Miklicza, Panie Przewodniczący proszę przyjąć serdeczne gratulacje  

i przekazuję dalsze prowadzenie obrad w Pana ręce, szczęść Boże a wszystkim bardzo dziękuję. 

Dziękuję. Bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Wysoka Rado, Panowie burmistrzowie, Szanowni zaproszeni goście, nim przejmę prowadzenie 

obrad chciałbym po tych wyborach dwa zdania do Państwa powiedzieć. Przede wszystkim 

chciałem bardzo serdecznie podziękować za ten wybór na Przewodniczącego Rady Miasta, 

mogę wysoką radę zapewnić o tym, że będę Przewodniczącym wszystkich Radnych. Moje 

zadanie na najbliższą kadencję, na czas które będę sprawował tę funkcję, jest przede wszystkim 

tak prowadzenie obrad i tak prowadzenie prac całej Rady aby Rada Miasta Sanoka pełniła swoje 

wszystkie funkcje właściwie, żeby Rada Miasta Sanoka była mocnym organem 

uchwałodawczym, który będzie stabilnie sprawował swoje obowiązki i będzie miał wpływ 

duży na to, co w naszym mieście się dzieje. Moje zadanie będzie takie, aby wszyscy Radni 

dobrze czuli się w tej pracy i aby każdy Radny, każdy jeden z osobna, miał świadomość, że ma 

wpływ na to, co się dzieje w naszym mieście na cały proces uchwałodawczy i cały proces 

kontrolny, to będę moje zadania i tym zasadą będę cały czas wierny i wspólnie z Państwem,  

z każdym jednym Radnym będę starał się o to, żebyśmy tą funkcję Rady Miasta w taki sposób 

właśnie sprawowali, żebyśmy byli ciałem doradczym dla władzy wykonawczej, ale 

jednocześnie żebyśmy z organem władzy wykonawczej współpracowali na zasadzie 

partnerskiej, tak żeby nasze zdanie było mocno słyszalne i żeby nasze zdanie było brane mocno 

pod uwagę przez władzę wykonawczą. Dziękuję serdecznie za wybór. 



Wysoka Rado tym samym zakończyliśmy procedowanie punktu trzeciego wybór 

Przewodniczącego Rady przechodzimy do punktu czwartego dzisiejszego porządku obrad 

złożenie ślubowania przez Pana Burmistrza, Panie burmistrzu zapraszam serdecznie. 

Szanowni Państwo, na mocy art. 29a Pan Burmistrz składa ślubowanie, które jest określenie  

w ustawie określone w ustawie o samorządzie gminnym Pan burmistrz zwrócił się z prośbą, 

aby to ślubowanie sam mógł złożyć i odczytać bardzo proszę Panie burmistrzu. 

Tomasz Matuszewski (Burmistrz Miasta) 

Obejmując Urząd Burmistrza Miasta Sanoka uroczyście ślubuję, że dochowam wierności 

prawu a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców Sanoka. Tak mi to Pomóż Bóg. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo proszę pan burmistrz jeszcze prosił o zabranie głosu. Bardzo proszę Panie burmistrzu. 

Tomasz Matuszewski (Burmistrz Miasta) 

Szanowni Państwo Radni, szanowni mieszkańcy, drodzy goście, zaproszone media. Gratuluję 

nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady Miasta Sanoka Panu Sławomirowi Mikliczowi 

oraz można powiedzieć całemu prezydium, które za niedługo zostanie wybrane przez najbliższe 

lata to Pan Przewodniczący oraz jego zastępcy będą kierować obradami, nadawać ton posiedzeń 

na Sali Herbowej. Liczę na dobrą, twórczą i życzliwą atmosferę sprzyjającą pracy i ciekawym 

pomysłom. Mam dzisiaj zaszczyt po raz drugi objąć funkcję burmistrza naszego pięknego 

miasta Sanoka. To dla mnie niezwykle ważny moment, jestem tu dzięki zaufaniu jakim 

obdarzyli mnie mieszkańcy grodu Grzegorza. Pragnę więc wyrazić swoją ogromną 

wdzięczność wszystkim, którzy pozytywnie oceniają moją dotychczasową pracę i którzy widzą 

w rozpoczętych w poprzedniej kadencji działaniach dobry kurs dla przyszłości naszego miasta. 

Nie zawiodę Państwa zaufania i nie będę szczędził sił wzorem ubiegłych lat pracują dla dobra 

naszej lokalnej społeczności. Wierzę, że wraz z Państwem Radnymi IX kadencji będziemy 

współpracować odkładając na bok różnice polityczne i że ta współpraca da w najbliższym 

czasie jak najlepsze rezultaty. Pragnę dziś serdecznie podziękować wszystkim, którzy wsparli 

mnie w drodze do tego miejsca. 

Mojej żonie, przyjaciołom, współpracownikom, a szczególnie mieszkańcom Sanoka za 

zaufanie, które mnie, którym obdarzyliście. Sanok to miasto o bogatej historii i kulturze, miasto 

które zawsze było sercem Podkarpacia, to tutaj przecinają się ścieżki różnych tradycji  

i społeczności tworząc mozaikę, która jest naszym wspólnym dziedzictwem. Jako burmistrz 

zobowiązuje się do pielęgnowania tego dziedzictwa oraz do pracy na rzecz rozwoju naszego 

miasta aby każdy mieszkaniec mógł tu znaleźć miejsce dla siebie. Moje przesłanie jest proste 

chcę, aby Sanok był miastem otwartym, nowoczesnym i przyjaznym, miastem gdzie każdy głos 

się liczy i każdy może przyczynić się do jego rozwoju. Wspólnie stawimy czoła wyzwaniom 

takim jak poprawa infrastruktury, rozwój edukacji, ochrona środowiska oraz wsparcie 

lokalnego biznesu. Dzisiaj tuż po zaprzysiężeniu pragnę złożyć obietnicę będę służył 

wszystkim mieszkańcom Sanoka z równym zaangażowaniem niezależnie od ich przekonań, 

przynależności partyjnej czy statusu społecznego. Moje drzwi będą zawsze otwarte dla 

każdego, kto chce rozmawiać o przyszłości naszego miasta. Niech ten dzień będzie początkiem 

nowego rozdziału w historii Sanoka, rozdziału w którym razem odpowiedzialnie będziemy 



kształtować przyszłość miasta, które jest dumą dla nas wszystkich. Przed nami pracowite lata. 

Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panu burmistrzowi, wysoka Rado nim zamknę dzisiejsze posiedzenie, 

chciałbym kilka takich informacji porządkowych Państwu przekazać. Pierwsza informacja to 

jest taka aby kluby, które powstaną, żeby zostały zgłoszone do kolejnej sesji do 

Przewodniczącego, ze względu na to, że będziemy wybierać komisję i są dwie ustawowe 

komisje zgodnie z ustawą o samorzadzie gminnym które wymagają przedstawicieli wszystkich 

klubów, jest to Komisja Skarg i Wniosków i Komisja Rewizyjna dlatego też prosiłbym, aby te 

informacje przed następną sesją wpłynęły do biura rady, żebyśmy mogli na następnej sesji już 

przedstawicieli klubów do tych komisji wybrać. Także prosiłbym Państwa jeżeli oczywiście to 

jest możliwe do biura rady o zgłoszenie przed następną sesją chęć pracy w poszczególnych 

komisjach to ułatwi pracę biura rady i nam potem na sesji, jeżeli Państwo nie zgłoszą,  

to oczywiście na sesji można się zgłaszać ale dla usprawnienia byłoby to zasadne. Najbliższą 

sesję zwołamy w najszybszym możliwym terminie tak żeby dopełnić formalności wszystkich 

związanych z ukształtowaniem się całej Rady, komisji, żeby komisje mogły już nad pracować 

nad merytorycznymi uchwałami, które zapewne w niedługim czasie się pokażą i Szanowni 

Państwo, na koniec jeszcze chciałbym w imieniu wszystkich Radnych, myślę i tych obecnych, 

i tych poprzednich kadencji, złożyć serdeczne podziękowania nowo wybranej Pani Wójt Joasi 

Szylak, która pracowała przez wiele lat w biurze rady, była dla nas naprawdę osobą, która nas 

wspomagała w tej pracy, zawsze życzliwa. Dzisiaj przed nią nowa misja, misja Wójta Gminy 

Asiu, serdecznie ci dziękujemy. Szanowni Państwo, w związku z wyczerpaniem porządku 

obrad zamykam pierwszą sesję. Bardzo proszę, Pan Burmistrz jeszcze chciał, zdanie. 

Tomasz Matuszewski (Burmistrz Miasta) 

Panie Przewodniczący ja również chciałbym dzisiaj jeszcze podziękować naszej Pani Henrykce 

Tymoczko za prowadzenie tej pierwszej sesji IX kadencji jeszcze raz Pani Henryko dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Wysoka Rado w związku z zakończeniem i wyczerpaniem porządku obrad zamykam pierwszą 

sesję IX kadencji. Dziękuję serdecznie. 
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